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PROTOKÓŁ nr 3/2024 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska  
w dniu 22 sierpnia 2024 r. 

 
Posiedzenie o godz. 17:02 otworzyła Wiceprzewodnicząca Komisji Inwestycji i Ochrony 
Środowiska Amanda Mitlejner, która poinformowała, że w obradach uczestniczy 9 członków 
Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska, co stanowiło quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych opinii, wniosków i stanowisk. W trakcie obrad do posiedzenia dołączył radny 
Krzysztof Rymuza. Lista obecności członków komisji na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do 
protokołu. Posiedzenie komisji miało miejsce w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie,  
przy ul. Drzymały 30. 

 
Ad 2. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner przedstawiła porządek posiedzenia, który 
stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

1. Stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska 

w dniu 19 czerwca 2024 r. 
4. Zaopiniowanie projektów uchwał na VI sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego: 

1) zmieniającą uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-59/2024/; 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-60/2024/; 

3) w sprawie zbycia nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działka nr ew. 45 z obrębu 23 m. Brwinów /BR-63/2024/. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski.  
 
Wniosków do porządku nie zgłoszono. 
 
O godz. 17:01 do obrad dołączył radny Krzysztof Rymuza.  
 
Ad 3. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
przyjęcie protokołu nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Inwestycji i Ochrony Środowiska w dniu 
19 czerwca 2024 r. 
 
W związku z brakiem uwag i nie odnotowując głosów sprzeciwu wiceprzewodnicząca Komisji 
Amanda Mitlejner uznała protokół nr 2/2024 z posiedzenia Komisji Inwestycji i Ochrony 
Środowiska w dniu 19 czerwca 2024 r. za przyjęty. 
 
Ad 4. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poinformowała, że kolejnym punktem jest: 
zaopiniowanie projektów uchwał na VI sesję Rady Powiatu Pruszkowskiego. 
 

1) zmieniającą uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-59/2024/.  
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Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i  przedstawiła uzasadnienie.  
Poinformowała, że następuje zwiększenie planu dochodów o 1 466 071,45 zł, z tego 
zwiększenie planu dochodów bieżących o 1 305 803,66 zł oraz zwiększenie planu dochodów 
majątkowych o 160 267,79 zł. W dziale 600 Transport i łączność rozdz. 60014 Drogi publiczne 
powiatowe następuje zmniejszenie planu o 318 471,41 zł, w tym:  
- zwiększenie z tytułu zwrotu niewykorzystanej dotacji z ubiegłego roku na zimowe utrzymanie 
dróg w kwocie  20 000,00 zł, 
- zwiększenie z tytułu kary dotyczącej opłat za zajęcie pasa drogowego o kwotę 41 300 zł, 
- zmniejszenie udziału środków zewnętrznych dotacji zgodnie z umową o dofinansowanie 
z Województwa Mazowieckiego na zadanie Rozbudowa drogi powiatowej 3107W - ulicy 
Pruszkowskiej w zakresie rozbudowy skrzyżowania z drogą gminną 310604W - ulicą 
Działkową, drogą gminną 310313W - ulicą Jeżynową, drogą gminną 311601W - ulicą 
Topolową w m. Strzeniówka, gmina Nadarzyn, powiat pruszkowski w kwocie 379 771,41 zł. 
W dziale 700 Gospodarka mieszkaniowa rozdz. 70005 Gospodarka gruntami 
i nieruchomościami następuje zwiększenie  planu o 453 000 zł w związku z dostosowaniem 
planu do uzyskanych dochodów. W dziale 750 Administracja publiczna rozdz. 75020 Starostwa 
powiatowe następuje zwiększenie  planu o 321 400 zł, w tym zmniejszenie w związku z 
ewidencjonowaniem uzyskanych dochodów w dziale 700 kwoty 33 000 zł; zwiększenie z tytułu 
rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych kwoty  58 000 zł; zwiększenie z tytułu kar i odszkodowań 
wynikających z umów w kwocie  41 400 zł; zwiększenie w związku z otrzymaniem środków 
finansowych w ramach programu „Cyberbezpieczny samorząd" na kwotę 255 000 zł. W dziale  
926 Kultura fizyczna rozdz. 92605 Zadania w zakresie kultury fizycznej następuje zwiększenie 
planu o 297 784 zł, z dotacji celowej otrzymanej z Województwa Mazowieckiego na remont 
sali gimnastycznej w Zespole Szkół im. F. Nansena w Piastowie. 
 
Następnie Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka poinformowała o zmniejszeniu planu 
wydatków o 809 177,94 zł, z czego: o kwotę 2 670 240,23 zł zwiększa się plan wydatków 
bieżących, a plan wydatków majątkowych zmniejsza się o 3 479 418,17 zł. 
W dziale 020 Leśnictwo rozdz. 02002 Nadzór nad gospodarką leśną w zakresie wydatków 
bieżących następuje zmniejszenie planu o 5 500 zł w związku z niewykorzystanymi środkami 
i przeniesienie tych środków do Dz. 900 z przeznaczeniem na planowane nasadzenia drzew 
i krzewów. W dziale 600 Transport i łączność następuje zmniejszenie planu o 3 404 430,49 zł, 
z tego w rozdz. 60014 Drogi publiczne powiatowe następuje zmniejszenie planu wydatków 
bieżących o kwotę 173 384,12 zł w związku z niewykorzystanymi środkami i przeniesienie tych 
środków do Dz. 900 z przeznaczeniem na planowane nasadzenia drzew i krzewów. W zakresie 
wydatków majątkowych następuje  zmniejszenie planu o 3 231 046,37 zł, w tym: 
- następuje zmniejszenie planu o 126 044,50 zł w związku z zakończeniem realizacji inwestycji 
pn. Budowa drogi Nr 3135W - ul. Broniewskiego w Pruszkowie; 
- następuje zwiększenie planu o 60 000 zł w zadaniu pn. Budowa sygnalizacji świetlnych  
i doświetleń przejść dla pieszych - w związku z decyzją Wojewody Mazowieckiego nr 87/2024 
z dnia 25 czerwca 2024 r. z  w ramach „Rządowego programu ograniczenia przestępczości 
i aspołecznych zachowań Razem bezpieczniej im. W. Stasiaka na lata 2022-2024”. W ramach 
tego zadania będzie wykonany montaż dwóch słupów oświetleniowych z oprawami LED, 
montaż aktywnego oznakowania D-6 oraz montaż punktowych elementów odblaskowych  
w ciągu ul. Mszczonowskiej  w Nadarzynie, 
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- następuje zmniejszenie planu o 250 000 zł w zadaniu pn. Przebudowa obiektów 
inżynieryjnych - w związku z dostosowaniem planu do przewidywanego poziomu wykonania 
wydatków w 2024 roku,  
- następuje zmniejszenie planu o 204 332,36 zł w zadaniu pn. Remont drogi powiatowej 
nr 3115W - Al. M. Dąbrowskiej w Komorowie wraz z przebudową skrzyżowania 
z ul. Waldemara i ul. H. Kotońskiego oraz przebudową jezdni drogi na odcinku 
od ul. Podhalańskiej do działki nr 584 (obręb Komorów Osiedle) - w związku z zakończeniem 
realizacji inwestycji, 
- w zadaniu pn. Rozbudowa drogi powiatowej 3107W - ulicy Pruszkowskiej w zakresie 
rozbudowy skrzyżowania z drogą gminną 310604W - ulicą Działkową, drogą gminną 310313W 
- ulicą Jeżynową, drogą gminną 311601W - ulicą Topolową w m. Strzeniówka, gmina Nadarzyn, 
powiat pruszkowski – następuje  zmniejszenie planu o 210 669,51 zł w związku 
z zakończeniem realizacji inwestycji. Zgodnie z umową o dofinansowanie nr W/UMWM-
UU/UM/RF/2122/2023 z dnia 2 czerwca 2023 r. kwota dotacji z Województwa Mazowieckiego 
nie może przekroczyć 60 % całkowitej wartości zadania. W związku z tym należało zmniejszyć 
udział środków zewnętrznych o 379 771.41 zł oraz zwiększyć udział środków własnych 
o 169 101,90 zł, 
- w zadaniu pn. Rozbudowa drogi powiatowej Nr 4118W ul. Piłsudskiego w Piastowie 
od skrzyżowania z ul. Lisa Kuli (bez skrzyżowania) oraz ul. Bohaterów Wolności w Piastowie 
do skrzyżowania z ul. Warszawską w Piastowie (wraz ze skrzyżowaniem) – następuje 
zmniejszenie planu o 2 000 000 zł jednocześnie przeniesienie tej inwestycji na 2025 rok, 
w wyniku wydanego ogłoszenia Wojewody Mazowieckiego o naborze wniosków 
o dofinansowanie zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2025, 
w ramach którego powiat może złożyć wniosek o dofinansowanie oraz zgłosić 
do dofinansowania wyłącznie zadania, których termin rozpoczęcia przypada na 2025 rok, 
- w zadaniu pn. Rozbudowa dróg powiatowych nr 1509W i 4108W polegająca na budowie 
ronda na skrzyżowaniu drogi nr 1509W i drogi powiatowej nr 4108W - etap I (rondo) oraz 
rozbudowa drogi powiatowej nr 1509W na odcinku od mostu na rzece Rokitnicy do 
skrzyżowania z drogą powiatową nr 4108W - etap II – Milęcin – następuje zmniejszenie planu 
o 500 000 zł w związku z brakiem środków na realizację całości zadania. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
Pytania zadali: radny Konrad Sipiera, radna Ewa Borodzicz, radny Krzysztof Rymuza. 
Odpowiedzi udzielili: starosta Adrian Ejssymont, Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka, 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski.  
 
Radny Konrad Sipiera poprosił o kosztorys na realizację zadania pn. Rozbudowa dróg 
powiatowych nr 1509W i 4108W polegająca na budowie ronda na skrzyżowaniu drogi 
nr 1509W i drogi powiatowej nr 4108W - etap I (rondo) oraz rozbudowa drogi powiatowej 
nr 1509W. 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Przemysław Rotuski odpowiedział, że ma 
wątpliwość do udzielenia odpowiedzi na forum z uwagi na to, jeżeli powiat przystąpi 
do realizacji zadania - dzielenie się na forum wartością kosztorysu narusza procedury 
przetargu. Zaproponował przesłanie informacji indywidualnie.  
Radny Konrad Sipiera poprosił o informację drogą mailową. 
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Radny Konrad Sipiera poprosił o przedstawienie szczegółowego podziału środków, o których 
mowa w uchwale zmieniającej uchwałę budżetową w rozdz. 75075 Promocja jednostek 
samorządu terytorialnego Wydatki bieżące - zwiększenie o 67 790 zł, z tego zmniejszenie  
o 5000 zł w związku z przeniesieniem środków do Rozdziału 75020 na realizację umów  
o dzieło m.in. na usługi konferansjerskie podczas „Eko pikniku w powiecie pruszkowskim", oraz 
zwiększenie 67 790 zł m.in. na wykonanie usług związanych z otwarciem LO im T. Kościuszki  
w Pruszkowie, organizacja „Narodowego Czytania 2024", zapewnienia transportu na Dożynki 
Wojewódzkie, wykonanie projektu "Bezpieczne przejścia dla pieszych 2024", ponadto 
zwiększenie o 5 000 zł w ramach Budżetu Inicjatyw Społecznych na przeprowadzenie 
konferencji prasowej w celu ogłoszenia wyników zwycięstwa projektu - jakie kwoty zostaną 
wykorzystane na konkretne zadanie.  
Starosta Adrian Ejssymont odpowiedział, że na to pytanie udzieli odpowiedzi pisemnej.  
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 
/BR-59/2024/.  
 
Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę budżetową Powiatu Pruszkowskiego na rok 2024 /BR-59/2024/  
- 8 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosy „wstrzymujące się”.  
 

2) zmieniającą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-60/2024/. 

 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka omówiła projekt uchwały i przedstawiła uzasadnienie.  
Poinformowała, że zwiększa się dochody ogółem o 1 579 663,80 zł, z tego: dochody bieżące 
zwiększa się o 1 419 396,01 zł a majątkowe zwiększa o  160 267,79 zł; wydatki ogółem 
zmniejsza się o 695 585,59 zł, z tego: wydatki bieżące zwiększa się o 2 783 832,58 zł a wydatki 
majątkowe zmniejsza się o 3 479 418,17 zł. Powyższe zmiany wpływają na zmniejszenie 
deficytu budżetu w 2024 r. o 2 275 249,39 zł, w związku z tym przychody budżetu 2024 r. 
ulegają zmniejszeniu o 2 275 249,39 zł. W zakresie przedsięwzięć wprowadza się zmiany 
wydatków majątkowych:  

- w poz. 1.3.2.4 „Budowa drogi nr 3135W ul. Broniewskiego w Pruszkowie” zmniejsza się 
łączne nakłady finansowe i limit wydatków w 2024 r. o 126 044,50 zł w związku  
z zakończeniem realizacji zadania; 

- w poz. 1.3.2.9 „Budowa sygnalizacji świetlnych i doświetleń przejść dla pieszych” zwiększa 
się łączne nakłady finansowe i limit wydatków w 2024 r. o 60 000 zł w związku  
z otrzymaniem dotacji w ramach Rządowego programu ograniczenia przestępczości  
i aspołecznych zachowań „Razem bezpieczniej  im. Władysława Stasiaka na lata 2022-
2024”; 

- w poz. 1.3.2.11 „Rozbudowa drogi powiatowej 3107W – ulicy Pruszkowskiej w zakresie 
rozbudowy skrzyżowania z drogą gminną 310604W – ulicą Działkową, drogą gminną 
310313W – ulicą Jeżynową, drogą gminną 311601W – ulicą Topolową w m. Strzeniówka, 
gmina Nadarzyn, powiat pruszkowski” zmniejsza się łączne nakłady finansowe i limit 
wydatków w 2024 r. o 210 669,51 zł w związku z zakończeniem realizacji zadania; 
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- w poz. 1.3.2.14 „Rozbudowa dróg powiatowych nr 1509W i 4108W polegająca na budowie 
ronda na skrzyżowaniu drogi  nr 1509W i drogi powiatowej nr 4108W - etap I (rondo) oraz 
rozbudowa drogi powiatowej nr 1509W na odcinku od mostu na rzece Rokitnicy 
do skrzyżowania z drogą powiatową nr 4108W – etap II – Milęcin” z uwagi na brak 
wystarczających środków finansowych na realizację całego zadania zmniejsza się o 500 000 
zł łączne nakłady finansowe, limit wydatków w 2024 r. oraz limit zobowiązań; 

- w poz. 1.3.2.15 „Rozbudowa drogi powiatowej Nr 4118W ul. Piłsudskiego w Piastowie 
od skrzyżowania z ul. Lisa Kuli (bez skrzyżowania) oraz ul. Bohaterów Wolności w Piastowie 
do skrzyżowania z ul. Warszawską w Piastowie (wraz ze skrzyżowaniem)”  w związku 
z wydanym w dniu 26.07.2024 r. ogłoszeniem Wojewody Mazowieckiego o naborze 
wniosków o dofinansowanie zadań w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 
2025 r., w ramach, którego może być zgłoszony wniosek z terminem rozpoczęcia realizacji 
zadania w 2025 r. przenosi się kwotę 2 000 000 zł limitu wydatków z 2024r. na 2025 r.  

- w poz. 1.3.2.19 „Remont drogi powiatowej nr 3115W – Al. M. Dąbrowskiej w Komorowie 
wraz z przebudową skrzyżowania z ul. Waldemara i ul. H. Kotońskiego oraz przebudową 
jezdni drogi na odcinku od ul. Podhalańskiej do działki nr 584 (obręb Komorów Osiedle)” 
zmniejsza się łączne nakłady finansowe, limit wydatków w 2024 r. i limit zobowiązań 
o 204 332,36 zł w związku z zakończeniem realizacji zadania. 

 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
W związku z brakiem zgłoszeń wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła 
dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Pruszkowskiego na lata 2024-2031 /BR-60/2024/. 
 
Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Pruszkowskiego 
na lata 2024-2031 /BR-60/2024/ - 8 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 2 głosy 
„wstrzymujące się”.  
 

3) w sprawie zbycia nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako 
działka nr ew. 45 z obrębu 23 m. Brwinów/BR-63/2024/. 

 
Wicestarosta Pruszkowski Leszek Zarzycki omówił projekt uchwały i przedstawił 
uzasadnienie. Poinformował, że działka nr ew. 45 o pow. 4,0771 ha z obr. 23 m. Brwinów 
stanowi przedmiot własności Powiatu Pruszkowskiego. Dla terenu, na którym położona jest 
nieruchomość obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego – symbol  
„P-U tereny zabudowy produkcyjnej, składów i magazynów, usług produkcyjnych”. Sprzedaż 
nieruchomości zostanie przeprowadzona w drodze przetargowej, na podstawie przepisów 
ustawy o gospodarce nieruchomościami. Zgodnie z § 31 Zasad oddawania mienia Powiatu 
Pruszkowskiego w najem, dzierżawę na okres dłuższy niż 3 lata, nabywania, zbywania 
i obciążania nieruchomości i lokali oraz oddawania nieruchomości w użytkowanie wieczyste, 
przyjętych Uchwałą Nr XXXII/303/10 Rady Powiatu Pruszkowskiego z dnia 23 lutego 2010 r., 
zbycie nieruchomości odbywa się za zgodą Rady Powiatu. 
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Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner otworzyła dyskusję. 
Pytania zadali: radna Ewa Borodzicz,  radny Konrad Sipiera, radny Krzysztof Rymuza. 
Odpowiedzi udzielili: wicestarosta Pruszkowski Leszek Zarzycki, starosta Adrian Ejssymont, 
Skarbnik Powiatu Małgorzata Zielonka. 
 
Radna Ewa Borodzicz poprosiła, o to aby na sesję przygotowana została wizualizacja miejsca, 
w którym znajduje się działka.  
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zamknęła dyskusję. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poddała pod głosowanie zaopiniowanie 
projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów 
i budynków jako działka nr ew. 45 z obrębu 23 m. Brwinów /BR-63/2024/. 
 
Komisja Inwestycji i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
w sprawie zbycia nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 
nr ew. 45 z obrębu 23 m. Brwinów /BR-63/2024/ - 10 głosów ,,za”, 0 głosów „przeciw” oraz 
0 głosów „wstrzymujących się”.  
 
Ad 6. 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner poinformowała, że kolejnym punktem 
porządku obrad są: sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner zapytała czy ktoś z radnych chce zabrać głos 
w punkcie. 
 
Radny Konrad Sipiera poprosił starostę o ocenę inwestycji realizowanej w Zespole Szkół  
im. Fridtjofa Nansena w Piastowie. Poinformował, że sam odwiedził szkołę po obejrzeniu 
relacji facebookowej członka Zarządu. Stwierdził, że zaawansowanie prac na dzień dzisiejszy 
nie wygląda zbyt owocnie, a jakość wykonania szybu windowego pozostawia wiele do 
życzenia. Zapytał czy Zarząd wyraża kwestie naprawcze do całego zadania. 
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Marta Cygan odpowiedziała,  
że inwestycja pozostaje w trakcie realizacji. Wykonawca po uzyskaniu pozwolenia na 
użytkowanie zgłosi odbiór obiektu i wtedy zostaną przekazane uwagi. Na dzień dzisiejszy 
wykonawca postępuje zgodnie z harmonogramem. Trudności z wykonaniem zakończenia 
inwestycji wynikają z konieczności wykonania robót dodatkowych, co może wydłużyć termin 
realizacji. Dodała, że dźwig jeszcze nie został odebrany, a chybotliwość, która została 
zauważona, została naprawiona. 
 
Radny Konrad Sipiera odpowiedział, że również zauważył chybotliwość windy co było bardzo 
niepokojące. Podziękował za interwencję. Zapytał czy jest zewnętrzny inspektor nadzoru tej 
inwestycji, z którym zarząd powiatu pozostaje w kontakcie.  
 
Zastępca Naczelnika Wydziału Inwestycji i Drogownictwa Marta Cygan odpowiedziała,  
że w ramach zawartej umowy prowadzony jest nadzór inwestorski, proces postępu inwestycji 
jest raportowany raz w tygodniu.  
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Wiceprzewodnicząca Komisji Amanda Mitlejner w związku brakiem innych zgłoszeń 
i ze zrealizowaniem porządku posiedzenia o godzinie 18:05 zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Justyna Łęcka 

Wiceprzewodnicząca Komisji 
Inwestycji i Ochrony Środowiska 

 
Amanda Mitlejner 
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